

Kurzprofil

short profile



Die Hagemann-Systems GmbH entwickelt, produziert und vertreibt Gummi-, Kunststoff- und Metallprodukte sowie deren Verbundbauteile.

Als Produkt- und Systemlieferant u. a. für die Automobil-, Energie-, Elektro- und Schienenfahrzeugindustrie bieten wir unseren Kunden Komplettlösungen aus einer Hand. Hochwertige Systeme, schnelle Reaktionszeiten und ein ausgeprägter Dienstleistungsanspruch weisen die Hagemann-Systems GmbH als kompetenten Hersteller innovativer Produkte aus.

Hagemann-Systems GmbH develops, produces and acts with rubber, plastic and metal products as well as their compound parts.

As product and a system supplier for the automobile, energy, electrical, rail-mounted vehicle industry and handicraft we offer our customer complete solutions from one hand.

High-quality systems, fast response times and a pronounced requirement for service prove the Hagemann-Systems GmbH as a competent manufacturer of innovative products.